
 
 

ZAPISNIK 11. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA ZBORA ŠOU V LJUBLJANI 
 

ki je potekala v sredo, 16. 11. 2023, ob 19.00 uri, 

v prostorih Študentskega kampusa (Pivovarniška ulica 6, 1000 Ljubljana). 

 

Seja se je pričela ob 19:00 

Prisotnih poslancev: 31 

Prisotnost poslancev je razvidna s prezenčne liste. 

 

Predlagan dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 10. redne seje; 
2. Spremembe in dopolnitve aktov ŠOU v Ljubljani (prva obravnava); 
3. Volitve predstavnika ŠOU v Ljubljani v Predsedstvu ŠOS; in 
4. Razno. 
 
 

/ Matej Igličar / Lepo pozdravi navzoče ter ugotovi, da je prisotnih 31 poslancev, kar predstavlja sklepčnost. 

Predstavi dnevni red. Ker ni bilo drugih pripomb, šteje predlagan dnevni red za sprejetega. 

 

 

Ad. 1 Potrditev zapisnika 10. redne seje; 

 

/ Matej Igličar / Vpraša, če ima kdo na zapisnik kakšno pripombo. Ker ni bilo želje po razpravi oz. pripomb 

na zapisnik, je skladno s 4. odstavkom 70. člena Poslovnika ugotovil, da je zapisnik 10. redne seje potrjen 

brez razprave. 

 

 

Ad. 2 Spremembe in dopolnitve aktov ŠOU v Ljubljani; 

 

/ Matej Igličar / Na začetku točke poslancem pojasni, da tako kot na zadnjih dveh sejah, so tudi danes na 

dnevnem redu spremembe in dopolnitve aktov. Pove, da se ponovno spreminja Statut in Pravilnik o 

finančnem načrtu, poleg tega pa, da se bo Študentski zbor seznanil še s Pravilnikom o razpolaganju s 

stvarnimi sredstvi. Pove, da gre ponovno za akte, za katere priporočila Računskega sodišča zahtevajo dvo-

fazni postopek. Ko zaključi z uvodom, na govorniški oder povabi predlagatelja sprememb in dopolnitev. 

 

/ Klemen Petek / Predsedujočemu se zahvali za besedo in pove, da bo danes v svojemu govoru kar se da 

koncizen, saj so vse predlagane spremembe poslanci dobili pred samo sejo po elektronski pošti in so se z 

njimi lahko že natančno seznanili. Izpostavi, da ne gre za neke velike spremembe, ki bi karkoli drastično 

spreminjali samo delovanje organizacije. Doda, da gre za vključitev strokovnih smernic, ki jih je podala 

odvetniška družba in finančno-računovodska služba ŠOU. Namen le-teh je predvsem, še dodatno izboljšanje 

samega delovanja organizacije. Še enkrat izpostavi, da gre bolj za spremembe nomotehnične narave in ne 



 
 
za spremembe, ki bi vplivale na samo politično delovanje. Izpostavi tudi, da je ŠOU skoraj primoran sprejeti 

tovrstne spremembe, saj nam to narekujejo strokovni standardi, sprejeti s strani zunanjega člana za javno-

zasebna partnerstva, odvetniške pisarne in naše finančno-računovodske službe. Pove tudi, da gre za 

podobne spremembe, kot so jih potrdili že na zadnji seji. Na koncu še pove, da bi današnje predlagane 

spremembe lahko obravnavali že na zadnji seji, a predlogi niso bili še do potankosti domišljeni in usklajeni 

s partnerji, kot se to pričakuje za spremembe tako pomembnih aktov. Svoj govor še izkoristi, da v izogib 

potencialnim težavam, čeprav je to izpostavil na zadnji seji, še enkrat poudari, da morejo biti vsi amandmaji 

poslani 48 ur pred začetkom same sejo drugega branja predlaganih sprememb. Nadaljuje, da v kolikor je 

seja v četrtek ob 19.00, morajo biti amandmaji, če predlagatelji želijo, da bodo le-te obravnavani, poslani 

do torka do 19. ure. Pove, da so se pred samo sejo glede predlaganih sprememb uskladili s koalicijskimi 

partnerji, prav tako, pa da je bil izpeljan sestanek z opozicijo. Izpostavi, da upa, da bodo tudi v prihodnje 

skupaj sprejeli še kakšen akt oziroma kaj drugega. Na koncu še enkrat opozori na rok za vložitev 

amandmajev in poslancem prijazno pove, da z veseljem odgovori na kakršnakoli vprašanja povezana s 

predlaganimi spremembami. 

 

/ Matej Igličar  / Odpre razpravo in tudi sam pozove poslance k zastavljanju vprašanj. Doda še, da je današnja 

seja namenjena seznanjanju s predlaganimi spremembami, in da bo do glasovanja o potrditvi samih 

sprememb prišlo na naslednji seji, torej na drugem branju. Ker ni bilo želje po razpravi ugotovi, da je 

razprava izčrpana. Pred samim glasovanjem pove, da bo ta izveden v dveh delih, torej se bosta sprejela dva 

sklepa, saj se namreč dva akta spreminjata, eden pa se sprejema na novo.  

 

Na glasovanje da naslednje sklepe; 

 

Sklep 1: »Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja s spremembami in dopolnitvami Statuta ŠOU v Ljubljani 

in Pravilnika o finančnem načrtu.« 

ZA: 31 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

 

Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

Sklep 2: »Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja s Pravilnikom o razpolaganju s stvarnimi sredstvi.« 

ZA: 31 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

 

Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

 

Ad. 3 Volitve predstavnika ŠOU v Ljubljani v Predsedstvu ŠOS; 



 
 
 

/ Matej Igličar / Najprej poslance seznani z odstopom dosedanjega predstavnika ŠOU v Ljubljani v ŠOS 

Rasima Čehića, kar je tudi razlog, da more Študentski zbor danes izvoliti njegovega naslednika. Pove, da je 

na elektronski naslov prejel eno kandidaturo, in sicer kandidaturo Fazlija Gashija, ki ga tudi povabi na oder. 

 

/ Fazli Gashi /  Pozdravi poslanke in poslance. Pove, da jih ne nagovarja več kot poslanec, saj je iz funkcije 

pretekli teden uradno izstopil in podal odstopno izjavo Predsedniku zbora. Pove, da danes nastopa kot 

kandidat za drugega predstavnika ŠOU v Ljubljani v Predsedstvo ŠOS. Napove svojo predstavitev in pove, 

da se z večino navzočih že pozna, oziroma je z njimi spregovoril vsaj par besed pred ali po seji.  Predstavitev 

začne s tem, da poslancem pove, da je rojen 3. 4. 2001, v Prištini na Kosovem ter, da je v Slovenijo prvič 

prišel v tretjem letu starosti na obisk k svojemu očetu. Dokončno se je v Slovenijo tik pred začetkom svojega 

prvega razreda. Pove, da se je preselil v Celje, kjer je tudi končal svojo osnovnošolsko pot in srednjo šolo na 

Srednji zdravstveni in kozmetični šoli; smer zdravstvena nega. Tekom praktičnega usposabljanja na srednji 

šoli je imel možnost delovati s fizioterapevti v zdravstveni ekipi, kjer so ga navdušili do te mere, da se je 

odločil za študij fizioterapije. Pove, da je že od svojega prvega letnika predstavnik študentov fizioterapije v 

Študentskem svetu, zaradi česar je imel možnost delovati v različnih komisijah, delovnih telesih kot tudi 

organih fakultete (v Študentskem zboru ter Senatu fakultete). V drugem letniku študija je postal 

podpredsednik Študentskega sveta, hkrati je bil tudi član Študentskega sveta UL. Pove, da se je za prejšnje 

volitve, odločil kandidirati kot študentski poslanec v Študentskem zboru ŠOU v Ljubljani, za mandatno 

obdobje 2022/23. Bil je uspešno izvoljen, kasneje je postal tudi predsednik Upravnega odbora študentske 

organizacije imenovane Pacienti. Kot predsednik Upravnega odbora, je pred vsemi pohvalil svojo ekipo, saj 

so v tem koledarskem letu izvedli skoraj 50 odličnih dogodkov. Doda, da že drugo leto deluje tudi kot 

sodelavec na dveh resorjih Univerze v Ljubljani; na Resorju za obštudijsko dejavnost in na Resorju za 

mednarodno sodelovanje. Izpostavi, da je znanje in uvid v resorno območje, oziroma v to raven delovanja 

Študentske organizacije zanj zelo pomembna, in da mu bo nedvomno koristila. Zbranim poslancem v svoji 

kandidaturi na kratko tudi pojasni organiziranost ŠOS-a in v celotno predstavljeno strukturo umesti funkcijo, 

na katero kandidira. Pove, da je ŠOU v Ljubljani ena izmed štirih entitet ŠOS-a in ima posledično svoj glas v 

Predsedstvu le-tega. Pojasni, da ima ŠOU v ŠOS dva člana; prvi je Predsednik ŠOU, torej trenutno Klemen 

Petek, drugega pa izvoli Zbor, ki je pred tem na to funkcijo imenoval Rasima Čehića. Doda, da ima ŠOU v 

Predsedstvu ŠOS-a zelo pomembno vlogo, saj namreč predseduje Odboru za visokošolsko izobraževanje, ki 

je po njegovem mnenju eno izmed najpomembnejših strokovnih teles v Predsedstvu ŠOS-a. Poslancem na 

kratko še predstavi vlogo in naloge strokovnega telesa in vlogo drugega člana ŠOU v njej. Pove, da je odbor 

strokovno naravnan, sam pa bi nadzoroval delo samega odbora, razpravljal, pripravljal strokovne vsebine 

in dokumente, ki bi se dotikali delovanja ŠOS-a na visokošolskem področju: Izpostavi tudi pomembnost 

sodelovanja z akterji, ki so vpleteni v visoko šolstvo (ministerstva, Vlada, univerzitetni predstavniki, 

predsedniki študentskih svetov članic ter predsedniki študentskih organizacij posameznih entitet). Poudari, 

da bo sam deloval proaktivno, in da bo vse problematike reševal z največjo mero odgovornosti. Pove, da 

funkcija njegovem mnenju terja tudi, da zna podajati konstruktivne predloge. V svoji predstavitvi se dotakne 

tudi trenutnega stanja, kar se tiče pravic študentov v Sloveniji. Pove, da je po njegovem mnenju stanje 

dobro, saj imamo študenti dobro zagotovljeno javno, brezplačno izobraževanje. Pove, da visoko šolstvo, ki 



 
 
je dostopno vsakemu posamezniku v mnogokateri državi ni samoumevno. A kljub temu pove, da je še veliko 

odprtih problematik, katere bodo naslovili v preostanku mandata, predvsem, da še izboljšajo trenuten 

sistem, in da ohranijo kakovostno visoko šolstvo. Med konkretnimi problematikami, izpostavi, da sta na 

primer v Sloveniji samo dva redna študija fizioterapije, ostalih osem programov pa je zasebne narave. 

Poudari, da proti temu nima nič, a da nivo na zasebnih univerzah ni enak UL ali Univerzi na Primorskem. Ob 

temu porastu študijskih programov, privatizacij ustanov,.. se mu zdi ključno, da se ohrani kakovost visokega 

šolstva tako, da se temeljito preverja same programe, izvaja preverba programov in poteka študija. Želi si 

tudi, da bi bile ECTS točke enakovredne z drugimi državami EU, da bomo mednarodno primerljivi na 

lestvicah. Vse to bi za seboj prineslo še večjo konkurenčnost. Pove, da bo v svojem mandatu velik poudarek 

namenil tudi digitalni preobrazbi, kjer bo spremljal razlike med posameznimi organizacijami oziroma sistemi 

vodenja zavodov tako v Sloveniji, kot tudi v tujini.  Zavzemal se bo, da bodo vsi visokošolski zavodi imeli 

digitalno orodje za digitalno izobraževanje, ter da bodo sistemsko financirane digitalne strukture. Želel bi, 

da se vzpostavijo izboljšave enotne študentske digitalne identitete na način, da se skrbi za ohranjanje 

digitalne varnosti. Pove, da bo prav tako spremljal trende AI, ki se v zadnjem letu širijo, oziroma rastejo s 

svetlobno hitrostjo in se še kako dotikajo študentov in izobraževalnega sistema. Pove, da je cilje razdelil na 

splošne in konkretne cilje. V zaključku pove, da je njegov predhodnik Rasim opravil zelo dobro delo, zato ga 

na tem mestu pohvali. Pove, da se bo trudil nadaljevati z dosedanjim dobrim delom in bo tudi sam predlagal 

čim več predlogov in rešitev za izboljšanje študijskih procesov ter se zavzemal za odpravljanje aktualnih 

problemov, kot je to že do sedaj opravljal na ravni Študentske organizacije visokošolskega zavoda ter v 

Študentskem svetu. Želi si tudi, da se preneha zgledovati po srednješolskemu sistemu, ki vključuje 

preverjanje prisotnosti, saj vsi vemo, da kar moramo narediti pod neko prisilo, v psihološkem smislu 

avtomatsko dobimo odpor do te stvari. Prav tako to niža kreativnost posameznih študentov, ki so odrasle 

osebe, zato misli, da lahko presodimo, kaj nam je pomembno in kaj ne. Pove, da bo obravnaval problem 

preobremenjenosti študentov, pomanjkanje časa, saj se tudi sam lahko poistoveti s študenti iz Medicinske 

fakultete, saj se tudi na njegovi fakulteti vse obvezne študijske obveznosti (kot na primer laboratorijske 

vaje) zavlečejo v pozne večerne ure. Pove, da je to problematiko  izpostavljal tudi v drugih telesih ter 

komisijah, in da je bil opazen napredek, kar mu daje podlago in zagon, da se bo s tem lahko spopadal tudi 

na ŠOS-u.  Na koncu še pove, da si želi, da bi se uradno tudi priznavale izkušnje za prostovoljno delo in 

študentsko delo, v študentskih zborih, start up podjetjih,... poleg naštetega je njegova želja tudi to, da bi se 

nadaljeval proces internacionalizacije, sploh v povezavi z Erasmus + izmenjavami, kjer bo potrebno še veliko 

dela, saj statistični podatki kažejo, da se ta trend prihoda in odhoda študentov na Erasmus + izmenjave 

zmanjšuje. Na koncu pove, da kljub temu, da ne bo več poslanec v Zboru, se bo še vedno udeleževal sej, in 

da bo tako na voljo vsem za kakršnakoli vprašanja in predloge. 

 

/ Tadej Ragelj / Pohvali kandidatovo predstavitev in mu zastavi vprašanje glede statusa študenta, ki je pogoj 

za opravljanje funkcije. Vpraša ga, če je možno, glede na to, da je trenutno v absolventskem letu, da do 

konca mandata izgubi status. 

 

/ Fazli Gashi / Poslancu pojasni, da mandatno obdobje traja do oktobra naslednjega leta oziroma do izvolitve 

novega člana, ki je imenovan na 1. redni seji zbora v naslednjem mandatnem obdobju. Pove, da ima 



 
 
nedvomno željo, da diplomira, in da že piše svojo diplomsko nalogo. Pove, da v primeru, da uspešno opravi 

vse obveznosti, bo imel status do konca septembra naslednjega leta, ko se tudi konča mandatno obdobje. 

 

/ Matej Igličar / Ugotovi, da ni dodatnih vprašanj, in da je razprava izčrpana, zato besedo preda predsedniku 

Volilne komisije. 

 

/ Gorazd Levičnik / Poslancem predstavi sam potek volitev. Pove, da bodo volitve tajne, in da se bodo 

izpeljale po že ustaljeni praksi, kjer bo poimensko poklical poslance, ki bodo pri njemu dobili glasovnico, ki 

jo izpolnjeno oddajo v glasovalno skrinjico. Na koncu še imenuje Volilni odbor za potrebe izvedbe 

konkretnega glasovanja. Po preštetju vseh glasov, se predsednik Volilne komisije zahvali članom Volilnega 

odbora za pomoč in razglasi rezultat glasovanja o imenovanju predstavnika ŠOU v Ljubljani v Predsedstvu 

ŠOS. Pove, da je glasovalo 31 poslancev.  

 

Rezultati glasovanja: 

ZA: 30 

PROTI: 1 

 

/ Matej Igličar / Na glasovanje naslednji sklep; 

 

Ugotovitveni sklep: »Na podlagi poročila Volilnega odbora Študentski zbor ŠOU v Ljubljani imenuje Fazlija 

Gashija za predstavnika ŠOU v Ljubljani v Predsedstvu ŠOS.« 

 

ZA: 31 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

 

Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

/ Fazli Gashi / Zahvali se poslancem za izkazano zaupanje. Pove, da se bo z vsemi napori trudil, da bo njegov 

mandat uspešen, in da s tem opraviči izkazano zaupanje. Na koncu še enkrat izpostavi, da bo vedno odprt 

za vsa vprašanja in predloge. 

 

/ Rasim Čehić /  Tudi sam se kot bivši predstavnik ŠOU v Predsedstvu ŠOS zahvali poslancem za izkazano 

zaupanje. Pove, da žal zaradi osebnih razlogov svoje funkcije ni več mogel opravljati 100 procentno, kar pa 

se za tako pomembno funkcijo zahteva, zato je bila edina pravilna rešitev, da poda izstopno izjavo. Ob tej 

priložnosti se tudi on zahvali Zboru za izkazano zaupanje njegovemu kolegu Fazliju. Pove, da je prepričan, 

da bo sam svoje naloge opravljal odlično in bo funkcijo s svojo angažiranostjo še nadgradil. Nadaljuje s tem, 

da Zboru predstavi vse dosežke, ki so jih na ŠOS-u dosegli v njegovem mandatu. Pove, da ni bilo nič 

podarjenega, in da je vse  plod vztrajnega strokovnega dela, za kar je še posebej ponosen na končni rezultat. 

Med največje dosežke uvrsti združitev Zoisovih in državnih štipendij, kjer so skupaj z DOS-om dosegli, da 



 
 
lahko študentje in dijaki končno hkrati prejemali Zoisovo in državno štipendijo, ki sta se do sedaj izključevali. 

Pove, da je šlo za absurdno situacijo, ki bi morala biti že bistveno prej urejena. Pove, da ga žalosti tudi, da 

se država ni držala svojih obljub, ki jih je dala Študentski organizaciji in tako ni sprejela izrednega povišanja 

subvencij za bone na 4,5 evrov. Pove, da kljub vsemu je po njegovem mnenju trenutni sistem 

subvencionirane študentske prehrane najbolj optimalni sistem, ki pa seveda kot vsak dober sistem 

potrebuje manjše korekcije, za katere verjame, da jih bo ekipa na ŠOS-u v prihodnje znala nasloviti in jih 

tudi doseči. Izpostavi tudi, da ŠOS ne nasprotuje ideji javnih menz, vendar se jim zdi bolj smotrno, da bi le-

te inkorporirali v trenutni sistem, in bi ga na ta način naredili še bolj raznolikega in zdravega. Pove, da ga 

malo žalosti, da naša država ni uredila sistema brezplačnih menstrualnih pripomočkov v srednjih šolah in 

na fakultetah. Doda, da je njegova osebna želja, ki jo deli skupaj s ŠOS je, da, bi morali biti menstrualni 

pripomočki brezplačno na voljo na vseh fakultetah in srednjih šolah. V tem pogledu pohvali visokošolske 

zavode, ki tak sistem svojim študentkam že ponujajo brezplačno. Pove, da njegovega naslednika Fazlija čaka 

veliko dela, če hoče ŠOS uresničiti vse željene cilje, kot so povečanje subvencije za subvencionirano 

študentsko prehrano na 4,5 evrov; da bi dosegli da bi bili tudi upokojenci, ki bi študirali upravičeni do 

koriščenja študentskih bonov za prehrano; prenovo Zakona o tujcih v delu, ki sedaj pri postopku za 

pridobivanje stalnega prebivališča za dijaka in študente, ki so se izobraževali v Sloveniji, čas izobraževanja 

šteje le polovično, ŠOS pa si prizadeva, da bi se vrednotil kot polna doba; prenova Zakona o zdravstvenem 

varstvu in zdravstvenem zavarovanju, kjer si ŠOS prizadeva, da bi imeli tudi študenti nad dopolnjenim 26. 

letom krito osnovno in dopolnilno zdravstveno zavarovanje s strani države, saj za te študente trenutno le-

to predstavlja strošek v višini 75 evrov; da se poveča štipendiranje; da se končno uredi Zakon o visokem 

šolstvu in seveda Zakon o zdravstveni dejavnosti in se uredi sistem primarnega zdravstva za študente, ki 

študirajo zunaj kraja svojega stalnega prebivališča; da se zagotovi brezplačni javni promet za dijake in 

študente. Pove, da so to le eni izmed mnogih problematik, s katerimi so se poglobljeno ukvarjali na ŠOS-u 

in sedaj čaka na Fazlija in ostalo ekipo. Zaključi s tem, da verjame v ekipo, ki je sedaj sestavljena tudi iz 

nekaterih novih obrazov iz ŠOUM in ŠOUP. Na koncu se zahvali študentski skupini Povezani – največji 

študentski skupini v Sloveniji, ki že 11 let uspešno kroji sam vrh študentskega organiziranja in verjame, da 

bo še naprej delovala v dobrobit študentov in bo še mnoga leta ostala primarna Študentska organizacija v 

Sloveniji. Zahvali se poslancem in jim zaželi obilo sreče pri nadaljnjem delu. 

 

Ad. 4 Razno; 

 

/ Matej Igličar / Poslance povpraša, če ima kdo željo po razpravi pod točko razno. Ker ni odziva ugotavlja, 

da je 11. seja Študentskega zbora 19.58 zaključena. Zahvali se vsem poslancem in poslankam za udeležbo 

in sodelovanje. 

 

 

Ljubljana, 29. 11. 2023 

 

 

 



 
 
         Zapisnik napisal:        Zapisnik potrjuje: 
 
Tajnik Študentskega zbora     Predsednik Študentskega zbora 
 

ŠOU v Ljubljani              ŠOU v Ljubljani 
 

Oskar Škulj          Matej Igličar 
 


